
Skolebestyrelsesmøde 

Kirke Hyllinge skole  

 Onsdag den 12.februar 2020 kl. 18.30-20.30 

Deltagere: 
Lars Peter Nielsen, Martin Behrendt Bøtkjær, Louise Damgård Hansen, Thomas Ib Munk-Nielsen, Mette 
Duus, Louise Marqvertsen, Steven Esp Nielsen, Ole Valdau, Tina Fuglsig Laurdisen, Trine Nissen, Ronnie 
Hansen, Kirsten Bach, Lotte Jensen, Line Grenick (9.årgang) og Altina Muslija (8.årgang) 
 
Afbud: Elevrådet, Tina (ferie), Lotte(?), Mette. 
Ronnie er ikke indkaldt. 

 

1. Godkendelse af dagsorden og referat  

 

2. Elevrådet (10 min) 

 

- Skolefest 

80’er fest, der er mødepligt for elever. Louise og Mette fra bestyrelsen deltager som vagter. 

- Pilotprojekt: Større børn læser sammen med 2-sprogselever 

De ældste elever har iværksat dette én gang om ugen i FL.  

- Forårets fokus: Trivselsundersøgelse, undervisningsmiljøundersøgelser samt fokus på hvordan 

alle børn kommer glade i skole (Fælles elevrådsdag ultimo februar) 

Elevrådsdagen er rykket til marts måned, og temaet er stadig, hvordan alle børn kommer glade i 

skole.  

 

3. Økonomi (5 min) 

- Vi har fået overskuddet fra 2019 med ind i det nye budget. Det betyder, at hvis det ser ud som det 

gør lige nu, så skal vi ikke af med nogen medarbejdere til sommer. Først egentligt budget i starten 

af marts.  

 

4. Opfølgning på SB-mødet den 16.januar (Borgmesterbesøg), opfølgning på 

kontaktforældremødet samt status på udskolingsbygningen v. LPN. (15 min) 

- Borgmestermødet: Frustration efter mødet.  

- Kontaktforældremødet: Nogle forældre gjorde opmærksom på den dårlige trivsel på de yngste 

årgange også, grundet den lukkede udskolingsbygning. 

- Svært at finde ud af hvad der egentlig er dagsordenen fra politikerne i forhold til vores udskoling.  

Der er kig på lokalerne på Øen, som er lærerforberedelse lige nu.  

Lars Peter skriver et svar til Kristina Sloth (vicekommunaldirektør).  

Skrive til forældrene på skolen at vi arbejder med sagen og vi afventer tilbagemeldinger på 

påbud. Der er mødedatoer i kalenderen i forhold til dialog med kommunen.  

 

5. Annemette orienterer om hovedpunkter i skolens bidrag til Kvalitetsrapporten 2018- 2019 

Skolebestyrelsen har mulighed for skriftlig kommentarer. (25 min) 

 

Annemette præsenterer først hovedpointerne ved selve SB-mødet, da den først endelig udarbejdes 

tirsdag den 11.februar 

Kommentarer fra skolebestyrelsen: Skolebestyrelsen ser en stærk sammenhæng mellem det stigende 

sygefravær på skolen og den tætte placering af elever på skolen. Vi har en velfungerende udskoling, 

både lærer- og elevmæssigt, og det påvirker læringen i klasserne, at der er øget sygefravær grundet 

mindre plads. Også sammenhæng mellem de fysiske rammer for inklusion, spændende undervisning 



og gruppearbejde og den kvalitet som medarbejderne kan levere. Og muligheden for differentiering 

falder.  

Sammenhæng mellem medarbejdernes sygefravær faldende trivsel? Kan vi fastholde de gode 

medarbejdere under de nuværende forhold? 

Ny organisering – ny ledelse. Teamsamarbejde.  

 

6. Gennemgang  og eventuelt revidering af KHS´ Værdiregelsæt ( 25 min) 

 

https://krhskole.aula.dk/trivsel/vaerdiregelsaet/faelles-vaerdier 

 

https://krhskole.aula.dk/trivsel/vaerdiregelsaet/gensidige-forventninger 

 

 

7. Makerspace – Annemette orienterer omkring kommunes nye udviklingsprojekt . 

- Teknologiforståelse, analoge processer – undersøgende tilgang til læring. Kommunen har fået 8 

mio til Makerspace, og skolerne skal lægge et tilsvarende beløb selv, men dette er et beløb som 

skolerne kan finde i forhold til udgifter der afholdes i forvejen, som kan omfordeles ind i 

projektet. 

 

8. Medarbejdertrivsel – Orientering 15 min  

 SFO og Klub: Simon stopper i SFO før vinterferien. Han har fået fuld tid i en stilling et 

andet sted i kommunen. Der er faldende børnetal i SFO’en, det skyldes de to små årgange på 

0. og 1. årgang.  

Positiv stemning. 

 Undervisning: Fraværsstatus – der er positiv udvikling i tilbagevenden af de langtidssyge. 

Positiv stemning blandt medarbejderne.  

 Fraværsstatus:  

  

9. Nyt fra skole/SFO/bestyrelsesformand – 10 min 

- Kommunalbestyrelsen har lagt op til, at skolebestyrelserne selv skal bestemme hvem der skal 

deltage i processen omkring kommunens visionsprojekt. 

- Kommunen opfordrer til at det er forældrerepræsentanter der skal deltage, idet både skoleledere 

og medarbejdere er repræsenteret. 

 

10. Eventuelt 

 

- Ordblindeftermiddag i dag – der laves et netværk forældrene imellem. Orientering om 

ordblindeklasser på både HF og Gymnasium i Roskilde.  

- Kontaktforældremødet: der blev efterspurgt en eftermiddag til spørgsmål omkring Aula. 

Gensidige forventninger om, at forældrene orienterer sig på Aula.  

 

11. Punkter til fremtidige møder  

 

- Sprog- og kommunikationsstrategi 

- Opfølgning til fælles værdier 

- Fri udenfor skoleferien, hvordan er bestyrelsens holdninger til dette? 

https://krhskole.aula.dk/trivsel/vaerdiregelsaet/faelles-vaerdier
https://krhskole.aula.dk/trivsel/vaerdiregelsaet/gensidige-forventninger

